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Referat af afdelingsmøde på Fredensgade
Kollegiet

Mødet afholdtes den 01.12.2024 kl. 12.00 i kollegiets fællesrum.

Fra bestyrelsen deltog Karl, Peter og Sune

Der var fremmødt 9 beboere udover bestyrelsen.

Der var den 24-10-2024 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere:

1. Mødet starter
2. Året der er gået
3. Vi godkender regnskabet
4. Nye forslag
5. Evt.

1. Mødet starter
Karl bød velkommen.
Bestyrelsen foreslog Karl som dirigent og Sune som referent. Begge blev valgt.

2. Året der er gået
Forpersonen fortalte om årets gang og nævnte bl.a.

Der er sket ting på kollegiet - der er blandt andet lavet/kommet
- Nye lofter i cykelkælderen
- Sensorlys i fællesgange
- Nye gulve i lejligheder
- Tørrestativ i haven
- Nintendo switch til fællesrummet

3. Vi godkender regnskabet
Regnskabet var lagt på kollegiets hjemmeside.

Regnskabet blev gennemgået af Karl og følgende større afvigelser blev bl.a. fremhævet:

- Vand, varme, el - grundet prisstigninger ikke øget forbrug
- Kontakt varmemester (Søren) ved løbende toilet, vandhane etc.

- Renteindtægter er lavere end budgetteret med
- Renovationsafgift steget grundet mere sortering
- Yderligere huslejestigning

- Forrige huslejestigning var lav sammenholdt med andre lejeboliger

Regnskabet blev godkendt enstemmigt / der var 12 stemmer for og 0 imod.

4. Indkomne forslag
Alle forslag var lagt på hjemmesiden inden mødet.

- Ingen indkomne forslag
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5. Valg til bestyrelsen
Hvis kollegiet har besluttet at valg finder sted om foråret, slettes dette punkt, medmindre der
er behov for at supplere op i bestyrelsen.

- Ingen interesse for at komme i bestyrelsen fra deltagere - der ventes til foråret.

6. Evt.

- Snak om problematik med biler til p-plads forhold
- Spekulationer om der er folk, som ikke bor her, som bruger p-pladser.
- Der blev spurgt på plenum om der var forslag til at håndhæve dette, men det

virker umiddelbart besværligt.
- Snakke om der skal tages kontakt til kollegiekontoret for at søge løsningsforslag

- Vi skal selv rydde sne på svalegangene, da vi har fået lov til at stille ting på den
- Søren stryger fortsat salt
- Spande til at bære sne ned fra svalegangen

- Karl køber det, hvis der kommer meget sne
- Personer tisser fortsat i vores gård - opfordring til at lukke porte, især i weekenden om

aftenen.
- Rengøringsopgaverne uddelegeres.

Forpersonen takkede for et godt møde.

Mødet sluttede kl. 12.40
Referent: Sune


